

Bestyrelsesmøde DCH Næstved

Dato: 22/5-2024

Dagsorden:

1. Status fra formanden
 - a. Hvalpehold: 1. er afsluttet, 2. hold slutter snart. Christian Tange opstarter et nyt i august. Hvalpeholdende ændres fra 12 til 10 gange (9 gange og en info aften). Hvalpe må max være 4 mdr. ved opstart.
 - b. Lene stopper fra efter sommerferien. Hundeførerne på hende hold kontakter Minna ift. videre plads på andre hold.
 - c. Tove starter nyt nose-work hold til august, det er allerede fyldt op på holdet.
 - d. Vi har fået havestole fra Torben til agility.
 - e. Vi har fået 2 nye containere til opbevaring.
 - f. Der laves en infofolder til nye medlemmer. En version til mail og i papir.
2. Status fra kassereren
 - a. Regnskab for 1. kvartal fremlægges og gennemgås.
 - b. Lands- og kreds har opkrævet dobbelt pga. en systemfejl, dette modregnes ved næste kvartal.
 - c. Revisorerne inviteres til at gennemgå regnskabet sammen med kassereren efter 1. halvår mhp. at sikre budget og regnskab stemmer overens. Efterfølgende gennemgås dette på bestyrelsesmøde.
 - d. Kvitteringer skal kun sendes via klubmodul eller via mail gerne senest 7 dage efter: 3995@kvittering.klubmodul.dk
 - e. Regnskaber på stævner ønskes modtaget senest 1 mdr. efter afholdelse.
 - f. Frakturer: når der købes på klubkort, skal de udstedes til DCH.
 - g. Sallingkortet er lukket, indestående penge er ikke kommet retur, dette rykkes der for.
 - h. Kan der laves en MobilePay box på aktivitetskontoen – Det kan man ikke umiddelbart.
3. Sommerlege
 - a. Grillarrangementet efter legene planlægges.
4. Uge 26 og spansk sommer cup
 - a. Planlægning af praktiske opgaver og placering på pladsen til spansk sommer cup. Skal placering evt. udover pladsen er det forbundet med en udgift. Vi ser tiden an ift. vejret og deraf plæneforholdene når vi kommer nærmere.
 - b. Der skal hentes toiletvogne og strøm samt fordeler i Hedehusene i uge 25 og det skal afleveres igen mandag i uge 27.
 - c. Der slås græs i den uge.
 - d. Der søges efter overnatning til 3 dommere til spansk sommer cup og til ZAG camp. Der skrives ud på klubbens FB side for muligheder.
 - e. Der skal sættes op til camping og bane.



- f. Generel hjælp laves der en liste over, som hænges op og efterspørges på klubbens FB side.
 - g. FGU er spurgt til samarbejde omkring evt. madordning til stævner, der afventes svar.
5. Konkurrenceplan 2025
 - a. AG stævneplan er meldt ind.
 - b. Lydighedsdelen er under udarbejdelse, stævneplaner skal være indgivet senest 15/8-2024.
 6. Skilte til pladsen
 - a. Der er problemer med huller i plænen på pladsen. Der er ønske om, at der kommer skilte på pladsen mht. at pladsen skal efterlades i pæn og ordentlig stand af sikkerhedsmæssige årsager (uden huller og efterladenskaber).
 7. Trænermøde forberedelse af punkt
 - a. Dagsorden til trænermødet d. 27/5 udarbejdes. Mødet starter kl. 19:00 til mad.
 - b. Lotte og Rune meldte sidste gang ind på at lave et oplæg til næste møde d. 27/5.
 - c. Bestyrelsen har et punkt planlagt til mødet.
 - d. Formatet på trænermøder fremadrettet drøftes igen.
 - e. Punkt til sidst med instruktørernes ønsker til dagsordenen på næste trænermøde.
 8. Næste bestyrelsesmøde
 - a. Tirsdag d. 27/8 kl. 19:00
 9. Eventuelt

